
Protokół Nr XXXVIII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 30 września 2021 r. 

 

XXXVIII Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli zaproszeni goście, radni oraz pracownicy obligowani z urzędu, 

według list załączonych do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych, 

gości oraz pracowników Urzędu na czele z Panem Burmistrzem Mariuszem Dudzińskim. Stwierdziła, 

że ilość radnych obecnych na sesji, zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 10.20. Stan radnych wynosił 15  na sali obecnych było 10. 

Do punktu 2 porządku obrad  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany  

zmieniony porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 10 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na rok 2021. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Województwa Podlaskiego 

 zadania zarządzania częścią drogi wojewódzkiej nr 671 na odcinku przejścia przez 

 miasto Tykocin. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

 gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty za pojemnik dla 

 nieruchomości niezamieszkałych. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

 gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty dla nieruchomości 

 zamieszkałych. 

8.  Rozpatrzenie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez 

 Urząd miejski w Tykocinie. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

 Podlaskiemu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 Gminy Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań. 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania  wody 

 i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi  regulacyjnemu. 

12. Informacja Burmistrza dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 



13. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tykocinie dotycząca analizy oświadczeń 

 majątkowych. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje.   

16. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie 

protokołu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 10 radnych, 9 osób-za., 1 osoba- przeciw, protokół został przyjęty większością głosów. 

Do punktu 4 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czwartego, a 

następnie zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie bieżących zmian w budżecie. 

 Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że zwiększa się plan dochodów budżetowych o 

28.270 zł, z tytułu: 

- rekompensaty z tytułu utraconych dochodów w podatkach lokalnych, w związku ze zwolnieniem w 

podatku od nieruchomości w parkach narodowych – 11.886 zł, 

- opłaty za udzielenie ślubu poza siedzibą USC – 1.000 zł, 

- subwencji oświatowej przeznaczonej na zajęcia wspomagające uczniów – 11.550 zł, 

- opłaty za świadczone przez MGOPS usługi opiekuńcze – 3.000 zł, 

 Pani Skarbnik dodała, że zwiększa się plan wydatków budżetowych o kwotę 48.270 zł i przeznacza na: 

- zakup usług z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie czystości oraz zieleni w pasie drogowym drogi 

wojewódzkiej nr 671 na odcinku: przejście przez miasto Tykocin – 4.000 zł, 

- zakup usług związanych z promocją gminy – 2.020 zł, 

- organizację zajęć wspomagających uczniów – 11.550 zł, w tym w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Tykocinie – 6.300 zł ,w Szkole Podstawowej w Radulach 5.250 zł,  

- zakup kserokopiarki na potrzeby Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Tykocinie – 10.700 zł, 

- wydatki związane z odbiorem i zagospodarowaniem odpadów komunalnych – zakup usług – 20.000 

zł. 

Zmniejsza się plan wydatków o kwotę 20.000 zł o środki przeznaczone na zakup usług związanych z 

dowozem dzieci do szkół, w związku z niższą kwotą uzyskaną w postępowaniu przetargowym. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/278/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 30 września  2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 

rok 2021, głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów. 8 osób- za, 1 osoba -

wstrzymały się, 1 osoba- przeciw. 



 

  

Do punktu 5 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu piątego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały o następującej treści: 

 „Użyczenie pasa drogowego części drogi wojewódzkiej nr 671 przejście przez miasto Tykocin 

następuje w oparciu o art. 22  ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. Według 

niniejszego przepisu, grunty w pasie drogowym, które pozostają w nieodpłatnym trwałym zarządzie 

sprawowanym przez zarządcę drogi, zarząd może oddać w najem, dzierżawę lub użyczać w drodze 

umowy na cele związane z potrzebami zarządzania drogami czy obsługi użytkowników ruchu 

drogowego.  

Zawarcie umowy użyczenia nastąpi w celu uregulowania kwestii utrzymania porządku i czystości oraz 

zieleni  drogowej w pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 671 na odcinku: przejście przez Miasto 

Tykocin.  

Gmina Tykocin dysponuje odpowiednimi zasobami do wykonywania prac w/w zakresu.   

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione”.  

 Pytanie zadał Radny Jarosław Malinowski: czy będziemy mieli wpływ na handel w tym pasie 

drogi wojewódzkiej? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Mariusz Dudziński mówiąc, że jeżeli chodzi o utrzymanie 

zieleni i czystości wzdłuż drogi wojewódzkiej to robimy to już na dzień dzisiejszy, nie mając z tego 

tytułu żadnych pieniędzy. Podjęcie tej uchwały ma na celu uporządkowanie obecnej sytuacji.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/279/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 30 września 2021 r. w sprawie przejęcia od Województwa 

Podlaskiego zadania zarządzania częścią drogi wojewódzkiej nr 671 na odcinku przejście przez 

miasto Tykocin, głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 6 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu szóstego, a następnie 

zwróciła się do Pani Jolanty Wysockiej o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Jolanta Wysocka, pracownik Referatu Nieruchomości i Zamówień Publicznych w 

Urzędzie Miejskim w Tykocinie powiedziała, że stawki dla przedsiębiorców zostały podwyższone z 

uwagi na zmianę przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego na 1 osobę zgodnie z art. 6k 

ust. 5 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, który obecnie 

wynosi 1919 zł. 

W związku z powyższym gmina Tykocin jest zobowiązana do podniesienia dotychczasowych stawek 

dla nieruchomości na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, realizując 

zapis art. 6k ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, mówiący o wyborze metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnym, zgodnie z którym maksymalna stawka za 

pojemnik nie może przekraczać 1,3% przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego na 1 osobę, 



za pojemniki lub worki o pojemności 120 litrów, przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych na 

terenie nieruchomości są to maksymalne kwoty jakie gmina może nałożyć na przedsiębiorców.  

  Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/280/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 30 września 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty za pojemnik dla nieruchomości 

niezamieszkałych, głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siódmego, a następnie 

ponownie zwróciła się do Pani Jolanty Wysockiej o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Jolanta Wysocka powiedziała, że celem uchwały jest zapewnienie dalszego finansowania 

Systemu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi na terenie Gminy Tykocin. Finansowanie to 

zapewnia realizację przez Gminę Tykocin ustawowych obowiązków w zakresie odbierania i 

zagospodarowania odpadów komunalnych wytwarzanych przez właścicieli nieruchomości.  

Zmiana stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi związana jest ze wzrostem 

kosztów funkcjonowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w gminie Tykocin. W związku 

z powyższym w celu zapewnienia środków na jego prawidłowe funkcjonowanie konieczne jest 

pobieranie takiej opłaty od właścicieli nieruchomości, aby wystarczała ona na realizację zadania, którym 

została obciążona gmina. 

Wobec powyższego zasadnym jest dostosowanie stawek opłat za gospodarowanie odpadami do 

poziomu realnie ponoszonych wydatków. 

Głos zabrała Radna Agnieszka Nieciecka, mówiąc, że  punkt odnośnie śmieci miał być 

wycofany z porządku obrad.  

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska mówiąc, że porządek obrad 

został przegłosowany. Aby wskazany punkt zdjąć z porządku obrad należało dzisiaj zgłosić wniosek 

przed  przyjęciem porządku obrad. 

Głos zabrała Pani Mecenas Aneta Wyszyńska wyjaśniając, że  Pan Burmistrz jest zobowiązany 

przygotować uchwałę. Jeśli zaś chodzi o przyjęcie porządku obrad bądź też zdjęcie punktu z porządku 

obrad o tym decydują radni, Burmistrz sam tego zrobić nie może. 

Głos zabrał Radny Stanisław Rogalewski, który powiedział, że skoro ceny za śmieci rosną, to 

może warto byłoby pomyśleć o założeniu własnej firmy? 

Do wszystkich pytań i uwag odniósł się Pan Burmistrz Mariusz Dudziński mówiąc, że na końcu 

każdej uchwały jest zapis „Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Tykocina”. Dodał, że jaką 

decyzję Radni podejmą, taką Burmistrz wykona. Odnosząc się natomiast do sugestii Pana Radnego 

odnośnie założenia firmy śmieciowej to jak słusznie zauważył Pan Burmistrz w pierwszej kolejności 

należałoby  znaleźć miejsce wywozu śmieci. Wyjaśnił, że  na dzień dzisiejszy mamy możliwość  

wywozu śmieci tylko do miejscowości Czerwony Bór. 

Wypowiedź Pana Burmistrza uzupełniła Pani Beata Maliszewska, która powiedziała, że 

poprzednia uchwała dotyczyła uchwalenia stawek dla wszystkich przedsiębiorców, które wzrosły 

pięciokrotnie za każdy pojemnik. Ma to na celu odciążyć mieszkańców i nie obarczać ich kosztami  za 

śmieci turystów czy przedsiębiorców. 



Głos zabrał Radny Jarosław Malinowski, który jak słusznie zauważył ludzie  po okresie izolacji 

są głodni wyjazdów. Tykocin jest miastem zabytkowym, historycznym, jest znany i rozpoznawalny nie 

tylko w Polsce. Dodał, że turyści przyjeżdżają nie tylko do Tykocina ale również podróżują po Polsce i 

świecie a śmieci niestety są, po własnych podwórkach widzimy, że jest ich więcej. 

Głos zabrała Radna Agnieszka Nieciecka mówiąc, że problem śmieci nie dotyczy tylko 

indywidualnych gospodarstw ale również turystyki, a następnie przytoczyła kwoty jakie zostały 

poniesione za śmieci w I i II kwartale. Zasugerowała aby ograniczyć organizowanie różnego rodzaju  

imprez czy festynów. 

Odnosząc się do uwag Radnej Agnieszki Niecieckiej dotyczących organizowanych imprez  Pan 

Burmistrz Mariusz Dudziński powiedział, że w przekazanych  Państwu Radnym materiałach jest 

wykazany łączny koszt wszystkich imprez. Dodał, że problem nie leży w organizowanych imprezach 

czy turystach ale  między innymi w braku odpowiedniej infrastruktury do segregowania śmieci. Dodał, 

że PSZOK otwarty jest dwa razy w tygodniu. Wyjaśnił również, że  cena za tonę śmieci zmieszanych 

to koszt 1 020 zł. a przez ostatnie 3 lata tylko jedna firma startowała do przetargu.  

Pytanie zadał Radny Piotr Potocki: śmieci niesegregowane to koszt 1020 zł, a ile kosztują śmieci 

segregowane? 

Odpowiedzi udzieliła pani Jolanta Wysocka, mówiąc, że cena za tonę dla wszystkich  śmieci to 

koszt 1 020 zł.  

Radni zauważyli, że skoro nie ma różnicy w cenie to dlaczego wszyscy mieszkańcy zobowiązani 

byli do złożenia stosownych deklaracji? 

Uzupełniając wypowiedź Pana Burmistrza  oraz odpowiadając na zapytania Radnych klika słów 

dodała Pani Beata Maliszewska, która powiedziała, że ustawodawca nałożył na gminę obowiązek 

osiągnięcia poziomu recyklingu. Oznacza to, że wykonawca odbioru odpadów przedkłada informację 

ile mamy selektywnie odebranych odpadów i ile nieselektywnie. Jeżeli gmina nie osiągnie tych 

poziomów wówczas płaci kary.  Wyjaśniła, że  selektywna zbiórka jest wymagana, bo dzięki temu  

gmina nie będzie ponosić kosztów. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/281/2021 

Rady Miejskiej w Tykocinie z dnia 30 września 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty dla nieruchomości 

zamieszkałych, głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów, 8 osób- za, 1 

osoba- przeciw, 1 osoba- wstrzymała się. 

Do punktu 8 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu ósmego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały, następującej treści: 

„Obecnie prowadzona jest wspólna obsługa jednostek w zakresie obsługi prawnej, 

organizacyjnej, informatycznej i finansowej Urzędu Miejskiego, Miejskiego – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. W zakresie 

GZGKIM w Tykocinie była prowadzona do tej pory częściowa obsługa finansowo – księgowa, obecnie 

będzie prowadzona obsługa kompleksowa”. 

 



Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/282/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 30 września 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi przez Urząd Miejski w Tykocinie, głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Do punktu 9 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziewiątego. 

Wspomniała, że temat omawiany był na posiedzeniu komisji  i przeszła do odczytania projektu uchwały. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/283/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 30 września 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Podlaskiemu, głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Do punktu 10 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziesiątego, a 

następnie zwróciła się do Pani  Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że dokonano zmian w zakresie realizacji 

przedsięwzięcia pn. Odnawialne źródła energii cieplnej mieszkańcom Gminy Tykocin., na które były 

składane wnioski. Ze złożonych wniosków wynika, że kwota jest niewystarczająca. Wyjaśniła, że 

powinniśmy wykonać 22 solary na kwotę 374.000 zł. a zapewnioną mamy kwotę niższą o 32.300 zł.  

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/284/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 30 września  2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań, 

głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów: 9 osób- za, 1 osoba- przeciw. 

Do punktu 11 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu jedenastego. Zwróciła 

się do Pani Jolanty Wysockiej o omówienie projektu uchwały. 

Pani Jolanta Wysocka pracownik Referatu Nieruchomości i Zamówień Publicznych w Urzędzie 

Miejskim w Tykocinie powiedziała, że w związku z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o 

zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Rada gminy, na podstawie 

projektów regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków opracowanych przez 

przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków oraz przekazuje go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, zawiadamiając 

o tym przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne. 

Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie przekazał do organu 

uchwałodawczego gminy projekt nowego regulaminu o którym mowa w art. 19 ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. 

Na podstawie opracowanego projektu regulaminu, przedłożonego przez Gminny Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie, przygotowany został projekt uchwały w sprawie 



przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

W związku z powyższym zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały przez Radę Miejską i 

przyjęcia projektu Regulaminu oraz przekazanie go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, którym 

jest właściwy miejscowo Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVIII/285/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 30 września  2021 r, w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu, głosowało 10 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 12 porządku obrad 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do Pana Burmistrza Mariusza 

Dudzińskiego o zabranie głosu. 

 Pan Burmistrz po krótce zreferował  informacje na temat złożonych przez kierowników 

oświadczeń majątkowych za rok 2020. Poinformował, że wszyscy zobowiązani złożyli oświadczenia w 

terminie wraz z potrzebnymi załącznikami. Dodał, że wszystkie rubryki oświadczeń badano co do 

zgodnego z prawdą, starannego i zupełnego wypełnienia. Wszystkie oświadczenia zostały przekazane 

do właściwych Urzędów Skarbowych oraz opublikowane  na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

Do punktu 13 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła informację dotyczącą analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w Tykocinie.  

Do punktu 14 porządku obrad 

 Brak interpelacji i zapytań radnych. 

Do punktu 15 porządku obrad 

 Głos zabrał Pan Burmistrz Mariusz Dudziński, który powiedział, że przekazane zostały Państwu 

Radnym  stosowne dokumenty-odpowiedzi na złożone przez nich wnioski, które dotyczyły min. 

- środków covidowskich- na co zostały przeznaczone i w jakiej kwocie wykorzystane; 

- wydatków poniesionych na organizowane imprezy z podziałem na środki, które poniósł Portu Kultury 

i Urząd; 

- wykazu prac wykonanych  w okresie  lipca, sierpnia i września 2021 r przez Gminny Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie oraz zakres prac do wykonania na najbliższy 

okres. 

 Omawiając punkt dotyczący zakresu prac do wykonania przez Gminny Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie na najbliższy okres o zabranie głosu poproszona została Pani 

Karolina Syryca, która przybyła na sesję w celu przedstawienia radnym wniosku o przyłączenie wody 

do ich domu. Wyjaśniła, że studnia którą mają jest w bardzo złym stanie, woda jest twarda i ma bardzo 



dużo żelaza. Dodała również, że ponoszą duże koszty, ponieważ pompa, którą mają mimo krótkiego 

czasu użytkowania musiała zostać wymieniona właśnie przez złą wodę. 

 Pan Burmistrz mając na uwadze wcześniej zgłoszone wnioski mieszkańców oraz zakres prac 

pozostałych do wykonania zwrócił się do  Radnych aby  osobiście ustosunkowali się do prośby Państwa 

Syryca. Ponadto dodał, że w przekazanych dokumentach mają radni informację na temat: 

- zatrudnienia w Urzędzie Miejskim w okresie od 2018 do 2021 roku; 

-  wykonanych inwestycji z podziałem na miejscowości; 

- kosztów odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych. 

Na koniec Pan Burmistrz Mariusz Dudziński zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy mają jakieś 

pytania co do przedstawionych informacji? Radni nie mieli pytań. 

 Głos zabrał Radny Rady Powiatu Pan Adam Backiel, który przybył na sesję aby podzielić się 

dobrymi wiadomościami na temat najbliższych inwestycji, które mają być wykonane w gminie Tykocin. 

Poinformował, że rozpisany został przetarg na wykonanie drogi Tykocin- Siekierki na odcinku 

Popowlany- Dobki. Przewidywany termin rozpoczęcia prac to przyszły rok. 

Dodał również, że na dniach zostanie ogłoszony przetarg na przebudowę ulicy 11 Listopada w 

Tykocinie. Oba te zadania realizowane będą z  Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych. 

Ponadto poinformował, że rozpoczęty został proces kończenia dokumentacji na odcinku Tykocin-

Kiermusy-Nieciece-Hermany-Łopuchowo. Został ogłoszony przetarg na podział działek do celów 

projektowych wyraził nadzieję na szybkie ich zakończenie. 

Pan Radny zapewnił, że inwestycje idą do przodu, również dzięki wsparciu Rady. Dodał, że dzięki 

wsparciu gminy, powiatu i Funduszu możemy wykonać tak ogromną liczbę inwestycji na terenie nie 

tylko gminy ale również powiatu. 

 Ponownie głos zabrał Pan Burmistrz, który powiedział, że przedłożony został Państwu Radnym 

projekt uchwały dotyczący przystąpienia do Łomżyńskiego Forum Samorządowego, a następnie po 

krótce omówił czym jest to Stowarzyszenie. Poinformował, że Prezes Forum będzie gościem na 

przyszłym posiedzeniu Komisji i przybliży temat. Dodał jednak, że jeśli myślimy o inwestycjach to 

uczestnictwo w Stowarzyszeniach jest nam potrzebne. Potrzeb jest bardzo dużo, budżet jest ograniczony 

a jeżeli nadal chcemy się rozwijać to musimy szukać środków gdzieś indziej. Zapewnił, że jak zawsze 

decyzja pozostaje w gestii Rady. 

 Kolejnym wnioskiem z którym wystąpili radni dotyczył opłaty klimatycznej. W tej kwestii  głos 

zabrała Pani Urszula Gołębiewska, Kierownik Referatu Organizacyjnego, która bliżej zobrazowała 

Radnym ten temat. 

 Pani Urszula Gołębiewska powiedziała, że kluczowym elementem do wprowadzenia opłaty 

klimatycznej jest sprecyzowanie miejscowości której ta opłata miałaby dotyczyć. 

Dodał, że rozporządzenie określa jakie wymagania musi spełniać dana miejscowość w której ma być 

pobierana opłata. Wymagania dotyczą oceny jakości powietrza w tym poziomu hałasu i poziomu pół 

energetycznych, warunków krajobrazowych i posiadania bazy noclegowej. 

Wyjaśniła, że pierwszym krokiem jest podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miejscowości w których 

jest pobierana opłata. Należy jednak pamiętać, że wskazane miejscowości muszą mieć 

udokumentowane walory klimatyczne, walory krajobrazowe i miejsca noclegowe. 



 Pytanie zadał Radny Jarosław Malinowski: opłata klimatyczna dotyczy tylko miejsc 

noclegowych? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Urszula Gołębiewska mówiąc, że miejsc noclegowych powyżej 

jednej doby. 

 Pytanie zadął Radny Arkadiusz Kwiatkowski: czy coś wiadomo na temat komina w pralni? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Mecenas Aneta Wyszyńska mówiąc, że badania były wykonywane 

i okazało się, że komin nie zatruwa aż tak naszego środowiska jak się wydaje. 

 Głos zabrał Radny Jarosław Malinowski, który powiedział, że może warto byłoby się 

zastanowić nad całkowitym zamknięciem Placu Czarnieckiego dla parkowania samochodów?   

 Głos zabrała Radna Mariola Malinowska, która powiedziała, że na ostatniej radzie parafialnej 

ks. Proboszcz zaoferował, że teren na przeciwko kina Hetman może  oddać na parking.  

Do punktu 16 porządku obrad 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała 

wszystkim za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła  obrady o godz. 12.10, dziękując 

wszystkim za przybycie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

         

 

 

Protokołowała: 

Anna Nartowicz 

 


